
 سعید آقایی، مدافع چپ تیم نساجی درباره 
از دست  تساوی مقابل استقلال که منجر به 
دادن قهرمانی آبی ها شد، این طور می گوید: 
بود.  سخت  خیلی  استقلال  مقابل  ما  »بازی 
آنها شرایط فنی خوبی داشتند و ما هم نیاز به 
امتیاز داشتیم و حتی یک امتیاز هم برای مان 
یک امتیاز بود. ما هیچ چیزی برای مان مهم تر 
از اسم نساجی و ماندن در لیگ نبود و همه 
تلاش مان را انجام دادیم. ما دو هفته قبلش 
هم با پرسپولیس در قائمشهر بازی داشتیم، 
وجود  تمام  با  بچه ها  ولی  بودم  محروم  من 
بازی کردند و فقط روی یک ضدحمله غافلگیر 
شدند. اگر ما در همان بازی امتیاز می گرفتیم 
یکسری حرف و حدیث ها پیش نمی آمد.« او 
بازی پرسپولیس مقابل استقلال  با اشاره به 
خوزستان می گوید: »ما اگر از بازی با استقلال 
امتیازی  لحاظ  از  نمی گرفتیم،  امتیاز  تهران 
این  و  می شدیم  برابر  خوزستان  استقلال  با 
ما را تحت فشار قرار می داد. اگر آن بازی که 

پرسپولیس نیمه اول جلو بود، ما هم حمله 
می کردیم احتمال بردمان بود. ما خواستیم  
در بازی با استقلال مساوی کنیم که حداقل 
یک امتیاز از استقلال خوزستان بیشتر داشته 
باشیم. بازی با استقلال برابر بود و ماهم چند 
موقعیت داشتیم. ترس از دست دادن امتیاز 
دو تیم را محتاط کرد. این روی فوتبال هم تأثیر 
گذاشت و نتوانستیم فوتبال زیبا را ارائه بدهیم. 
مطمئن  می زنند.  کامبک  بودم  مطمئن  من 
بودم پرسپولیس به راحتی قهرمانی را از دست 
نمی داد. تیمی که 9 قهرمانی را کسب کرده زیر 
سؤال نبرید. همه این را در خلوت خودشان 
آوردند  لیاقت قهرمانی هایی که  می دانند که 
را داشتند. قهرمانی های پرسپولیس حرف و 
حدیثی ندارد و از نظر فنی خیلی خوب بودند. آن 
سالی که استقلال قهرمان شد و در پرسپولیس 
نایب قهرمان شدیم موفقیت حریف را زیر سؤال 
نبردیم.« او درباره کار کردن با ساکت الهامی این 
طور می گوید: »من یک مصاحبه کردم و گفتم 
قطعاً تنها کسی که می تواند نساجی را نگه دارد 
الهامی است و خیلی ها می گفتند می خواهد جو 
را آرام کند اما ما به بهترین شکل ممکن ماندیم 

و الهامی جزو بهترین مربی های ایران است.«

واکنش

سعید آقایی: فقط الهامی می توانست نساجی را نگه دارد

قهرمانی های پرسپولیس لوث نمی شود

  کلاه مدیریت برای 
مدیران سرخابی گشاد است

بعـــد از مـــرگ مظفرالدیـــن شـــاه قاجـــار، پســـرش 
محمدعلـــی میـــرزا کـــه فرد نالایقـــی بود به ســـلطنت 
رســـید. جالـــب اینکـــه هنگام تاجگـــذاری، تـــاج روی 
ســـرش خـــوب قـــرار نمی گرفـــت. یکـــی از اطرافیان 
زیرک گفت: »این کلاه برای این ســـر گشـــاد اســـت!« 
در کمتـــر از دو ســـال هم بـــه شـــکلی مفتضحانه خلع 
شد و همه به درســـتی حرف آن فرد دنیادیده رسیدند 
و از آن زمـــان جملـــه فـــوق تبدیل به مثلی شـــد برای 
کســـانی که در مســـند مســـئولیت قرار می گیرند ولی 
لایق آن نیســـتند. چندی قبل و در ماجـــرای هوادار و 
ســـپاهان به این موضوع اشـــاره کردیم کـــه آقایان، با 
ایـــن مدیران بی اخـــلاق از هوادار چـــه انتظار فرهنگ 
و ادب و اخـــلاق داریـــم!؟ آبـــی کـــه سرچشـــمه اش 
گل آلود اســـت مگر می شـــود در نهرهایـــش دنبال آب 
زلال گشـــت! پیشـــنهاد می کنـــم در برنامه هایی مثل 
فوتبـــال برتـــر هر وقـــت مدیـــران باشـــگاه ها میهمان 
بودنـــد برچســـب 14+ بزننـــد! آقایـــان محتـــرم، کمی 
ظرفیـــت، تحمـــل و خویشـــتنداری هم خوب اســـت. 
نهادهـــای ذیربط واقعـــاً چه زمانـــی بنا دارنـــد به فکر 
هـــواداران میلیونـــی ایـــن باشـــگاه ها باشـــند؟ وقتـــی 
مدیر آبـــی ظرفیت شکســـت را به هیچ وجـــه ندارد از 
نونهالان و نوجوانان فوتبالیســـت چه انتظاری داریم؟ 
زمانی کـــه مدیر قرمز مثـــل هواداران کوچـــه و بازار به 
طرف مقابل توهین می کند، از ســـکوها انتظار رعایت 
ادب و فرهنـــگ بیهوده ترین کار اســـت. در یک کلام با 
ایـــن آدم های کم ظرفیـــت بزرگترین آســـیب را هم به 
ورزش و هم به فرهنگ این ســـرزمین می زنیم و بس. 
هـــر روز با انبوهـــی از غم های کوچک گم می شـــوم در 
بین آدم هـــای کوچک ... مـــا را نمی فهمنـــد آدم های 

. چک کو

شکایت فولاد از آبشک
بعد از پایان بازی استقلال خوزستان و هوادار تهران 
در هفته پایانی لیگ برتر، محمد آبشک بازیکن گیلانی 
تیم اهوازی مصاحبه ای عجیب را علیه بهرام رضاییان 
مدیرعامل باشگاه فولاد انجام داد. آبشک که در نقل 
از فولاد خوزستان جدا شد و  انتقالات نیم فصل  و 
ظاهراً مطالباتی از این باشگاه دارد، در مصاحبه  خود 
موضع گیری تندی علیه رضاییان انجام داد و او را با 
القابی عجیب مورد خطاب قرار داد که حالا با شکایت 
مدیرعامل فولاد مواجه شده است. بهرام رضاییان 
دیروز با تنظیم لایحه ای رسمی از این بازیکن به دلیل 
بیان مطالب کذب و خلاف واقع و اتهام های واهی 
به کمیته های انضباطی و اخلاق فدراسیون فوتبال 
رسانه ای  مدیر علیه  آبشک  همچنین  کرد.  شکایت 
باشگاه فولاد خوزستان هم مطالبی را بیان کرده بود که 
او نیز شکایت رسمی خود از این بازیکن را به فدراسیون 

فوتبال ارائه کرده است.
 

تعیین تکلیف محرم، بعد از جام حذفی
محرم نویدکیا در نیم فصل رقابت های لیگ بیست 
را برعهده گرفت و  و سوم هدایت مس رفسنجان 
قراردادی 1.5 ساله را با این باشگاه امضا کرد. نویدکیا 
در مدت فعالیت خود اگرچه نتایج بهتری نسبت به 
نیم فصل اول گرفت و شکست های کمتری را تجربه 
کرد اما در نهایت موفق نشد رتبه نارنجی پوشان را از 
دهمی که پایان نیم فصل اول کسب کرده بودند، 
ارتقا بدهد. با این حال تیم تحت هدایت نویدکیا در 
جام حذفی تا نیمه نهایی بالا آمده و حالا برای ادامه 
تورنمنت تلاش می کند. مسی ها  این  موفقیت در 
در مرحله نیمه نهایی جام حذفی روز 26 خرداد ماه 
کار  امروز  از  و  آلومینیوم هستند  اراک میهمان  در 
خود را برای این بازی از سر می گیرند. با این تفاسیر 
وضعیت نویدکیا و مس رفسنجان برای فصل آینده 
لیگ برتر، بعد از پایان کار این تیم در جام حذفی 
از مسابقات  بعد  قرار است  مشخص خواهد شد. 
با  مس  باشگاه  مسئولان  میان  جلسه ای  حذفی 
نویدکیا برگزار شود تا مشخص شود این سرمربی به 
کار خود در رفسنجان ادامه می دهد یا اتفاقات دیگری 

رخ خواهد داد.
 

کیانی: هنوز می توانم فوتبال بازی کنم
مهدی کیانی، کاپیتان سابق تراکتور و خیبر خرم آباد 
ابتدا هدف شان حضور در لیگ  از  مدعی است که 
برتر بود: »از همان روز اول که کار را شروع کردیم، 
از تلاش مسئولان  باید  هدفی جز صعود نداشتیم. 
آنها آقای عبدی تشکر  و مدیران باشگاه و در رأس 
کنم، همین طور بازیکنان و مربیان که تا اینجا واقعاً 
زحمت کشیدند. ما تیمی متحد و یکدل داریم و صعود 
می تواند یک هدیه برای مردم خوب استان لرستان 
باشد. به شخصه معتقدم جای لرستان در لیگ برتر 
واقعاً خالی بود.« او برای دومین بار با یک تیم از لیگ 
یک به لیگ برتر صعود می کند: »من یک بار هم همراه 
به لیگ  فراز کمالوند  تراکتور در زمان مربیگری  با 
برتر صعود کردم و این به امید خدا، دومین صعود 
خواهد بود. من فصل بعد هم با خیبر قرارداد دارم و 
حالا باید ببینم چه خواهد شد. از اینکه در این تیم 
هستم، احساس خوبی دارم و خوشحالم که امسال 
هواداران خیبر و مردم خوب استان لرستان و شهر 
37 سالگی  خرم آباد را خوشحال کردیم.« کیانی در  
قصد خداحافظی از فوتبال را ندارد: »امسال تلاش 
کردم تا خواسته های کادر فنی را در زمین پیاده کنم و 
خوشحالم که مربیان هم از من راضی بودند. همیشه 
هم  هنوز  و  کنم  زندگی  سالم  که  بوده  این  تلاشم 
می توانم فوتبال بازی کنم. فعلاً قصد خداحافظی از 

فوتبال را ندارم.«

آذربایجان شرقی که  تیم فوتبال  محبوبترین 
هوادارانش به پرشورها در فوتبال ایران معروف 
هستند، مدتی است حال و هوای خوبی ندارد 
و به نوعی بلاتکلیف است. بعد از اینکه تراکتور 
در جام حذفی مقابل شاگردان نویدکیا باخت 
و شانس قهرمانی از این طریق را از دست داد، 
عملاً در لیگ هم نتوانست سهمیه حضور در 
لیگ آسیا را کسب کند و با قرار گرفتن در رده 
چهارم همه راه ها برای حضورش در سطح اول 
و حتی دوم آسیا را از دست داد تا امیدها برای 

تراکتور کمرنگ شود.
نتایج نه چندان خوب تراکتور و از دست دادن 
تا  شد  موجب  جام  دو  در  قهرمانی  شانس 
از  یکی  برگزاری  حین  در  تیم  این  هواداران 
بازی های تیم محبوبشان علیه مالک باشگاه 
شعار داده و خواستار کنار کشیدن او از تیم داری 
مذاق  به  خیلی  ظاهراً  هم  مسأله  این  شوند. 
مالک باشگاه تراکتور خوش نیامد، تا جایی که 
ساعاتی پس از اعتراض هواداران به او اعلام کرد 
که دیگر تیم داری نکرده و به هر شرکت یا نهادی 
که آمادگی داشته باشد سهام باشگاه تراکتور را 
واگذار خواهد کرد؛ خواسته ای که ابعاد بسیار 
پیچیده ای دارد وتا این لحظه انجام نشده است.

 
تراکتور بلاتکلیف است

هوشنگ نصیر زاده مدیرعامل باشگاه تراکتور در 
خصوص آخرین وضعیت واگذاری سهام باشگاه 

گفت، دوست نداریم تراکتور بلاتکلیف شود و 
در ادامه به این موضوع پرداخته که واگذاری 
و  سرخابی هاست  با  متفاوت  تراکتور  سهام 
واگذاری باشگاه با تصمیم سهامداران بود. در 
ادامه نصیر زاده به این نکته پرداخته که تراکتور 
را تحویل هیأت فوتبال استان آذربایجان شرقی 
دادند اما هیأت فوتبال پاسخ قانع کننده ای به 
آنها نداده و به این نکته صراحتاً اشاره داشته 
که هیأت فوتبال نباید مردم را سردرگم کند و 
و در  باشگاه خصوصی است  صددرصد سهام 

باشگاهداری  به  تمایلی  کسی  فعلاً  گفته  آخر 
نداشته است.

 
واگذاری تراکتور با اساسنامه انجام می شود

شرکت تراکتور هم یکی از شرکت هایی است 
باشگاه  سهام  خریداران  رأس  در  نامش  که 
دیده می شود که بر همین اساس مدیرعامل 
کارخانه تراکتور گفته، کارشناسان شرکت دریک 
آنها  برخلاف شرکت های دولتی که واگذاری 
از سوی  تشریفات خاصی دارد، فروش سهم 

سهامدار خصوصی و به طور کلی برند و امتیاز 
باشگاه فاقد تشریفات قانونی است و مالک هر 
سهم صرفاً با مراعات اساسنامه همان شرکت 
می تواند مبادرت به فروش سهم خودش کند 
و اگر صددرصد سهام در معرض فروش باشد 
اختیار تعیین نحوه انتشار فراخوان به تشریفات 
انتخاب خریدار  تعیین قیمت و حتی  فروش 
صرفاً از حقوق و اختیارات سهامداران است و 
ج آگهی در روزنامه رسمی یا  ضرورتی برای در

تبعیت از سایر روش ها نیست.

 
وضعیت پیچیده بازیکنان

شرایط بازیکنان تراکتور با این تیم هم یکی از 
نکات مبهم دیگر در موضوع واگذاری سهام 
باشگاه است که مشخص نیست بازیکنان این 
طبق  هم  باز  یا  می مانند  تیم  این  در  باشگاه 
قراردادشان با باشگاه برخورد خواهند کرد. این 
در حالی است که دو نفر از بازیکنان شاخص این 
تیم یعنی شجاع خلیل زاده و  پورحمیدی اعلام 
کرده اند که با تراکتور عهد و پیمان بسته ایم و 
در این فصل هم در تراکتور می مانیم که با وجود 
این باید دید این دو بازیکن با توجه به وضعیت 
مبهم تراکتور تا چه اندازه روی حرف خودشان 

باقی خواهند ماند.
 

 آخرین اخبار 
حکایت از جلسه ای تعیین کننده دارد

آخرین اخبار از وضعیت باشگاه حاکی از آن است 
که قرار است با حضور سرپرست استانداری و 
رئیس هیأت فوتبال و مسئول هلدینگ دریک و 
سایر مسئولان استان جلسه ای برگزار شده تا در 
خصوص وضعیت واگذاری سهام تصمیم گیری 
شود اما به هر حال به نظر می رسد با توجه به 
رقم بسیار بالای تعیین شده برای واگذاری سهام 
و مبلغی که سهامدار قبلی برای هزینه هر سال 
خودش اعلام کرده، نهاد یا شخصی برای خرید 
سهام پا پیش نگذارد و در نهایت مانند دو سال 
پیش که زنوزی کناره گیری خودش را اعلام کرد 
اما در نهایت دوباره مسئولیت اداره باشگاه را 
باز هم سهامدار فعلی به کار  برعهده گرفت، 
خودش ادامه دهد اما به هر حال جلسه ای آخر 
آینده تکلیف تراکتور  یا نهایتاً هفته  این هفته 
را به طور کلی  و سهام برندفوتبال آذربایجان 

مشخص خواهد ساخت.

 VAR سلیمان زاده: با  
قطعاً گل شان آفساید بود

رامتین ســـلیمان زاده مدافع تیـــم فوتبال 
مـــس رفســـنجان درباره شکســـت تیمش 
مقابل پرســـپولیس در هفتـــه پایانی لیگ 
برتر می گوید: »می دانســـتیم بازی ســـختی 
داریم و فضای ورزشـــگاه بســـیار ســـنگین 
بـــود ولی در مجمـــوع فوتبال خوبـــی را به 
نمایـــش گذاشـــتیم. مـــا تیمـــی تهاجمی 
هســـتیم، امـــا شـــرایط هـــر مســـابقه فرق 
می کنـــد و در بازی با پرســـپولیس عقب تر 
فوتبـــال بازی کردیم که این شـــیوه منطقی 
بـــود. تـــا دقایـــق آخـــر هـــم گل نخوردیم و 
می توانســـتیم از این بـــازی امتیاز بگیریم. 
اگـــر VAR وجـــود داشـــت قطعـــاً ایـــن گل 
آفســـاید گرفته می شـــد، ولی بـــه هر حال 
ایـــن بـــازی تمـــام شـــده اســـت و مـــا روی 
دیـــدار با آلومینیوم در جـــام حذفی تمرکز 
داریـــم تا نتیجـــه بگیریـــم. می دانیم بازی 

ســـختی در اراک پیش رو خواهیم داشت، 
ولـــی هدف مـــان این اســـت که بـــه فینال 

ویم.«  بر
او با اشـــاره به برخی از حرف وحدیث هایی 
کـــه دربـــاره او و حامـــد لـــک ایجاد شـــده 
این طور می گوید: »من پارســـال در بازی با 
پرســـپولیس پنالتی دادم که اخراج شدم و 
البته تصمیم داور اشـــتباه بود. متأســـفانه 
بعضـــی  از هواداران اســـتقلال قبـــل از این 
بـــازی روی مـــن و حامد لک فشـــار زیادی 
ایجـــاد و از الفاظـــی توهین آمیـــز و زشـــت 
در فضای مجازی اســـتفاده کردنـــد. با این 
حـــال مـــن و حامـــد روز خوبـــی را مقابل 
پرســـپولیس پشـــت ســـر گذاشـــتیم، ولی 
ایـــن توهین هـــا و کلمات زشـــتی که برخی 
از هواداران اســـتقلال بـــه کار بردند، اصلاً 

درســـت نبود.«
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فوتبـــال  پیشکســـوت  تهامـــی  ابراهیـــم 
خوزستان با اشاره به ســـقوط نفت آبادان 
بـــه لیگ یک پیشـــنهاد عجیبـــی را مطرح 

می کنـــد. 
او می گویـــد: »آبـــادان در جنـــگ و بعـــد از 
جنگ مظلوم واقع شـــد و بـــا توجه به این 
مهـــم بـــرای اهمیت بـــه مـــردم علاقه مند 
به فوتبـــال این شـــهر، می تـــوان لیگ برتر 
را فصـــل آینـــده بـــا ۱۸ تیـــم برگزار کـــرد تا 
صنعت نفـــت و حتی پیکان کـــه اکنون دو 
تیم ســـقوط کرده بـــه لیگ یک هســـتند، 
بـــه فعالیـــت خـــود در لیـــگ برتـــر ادامـــه 
دهنـــد. اگـــر برنامه ریـــزی خوبـــی صورت 
بگیـــرد، جذابیت هـــای فوتبـــال در لیـــگ 
برتـــر ایـــران از بیـــن نخواهد رفـــت. حتی 
لیـــگ برتر برخی کشـــورها با ۱۸ تـــا ۲۰ تیم 
نیز برگـــزار می شـــود و توأم بـــا جذابیت و 
رقابـــت بالاســـت. به نظـــرم در ایـــران هم 
می تـــوان ایـــن کار را کرد، ضمـــن اینکه به 

افزایش حضور تماشـــاگران در ورزشگاه ها 
هم کمـــک خواهد شـــد.« 

امـــا چرا این تیم ســـقوط کـــرد: »بهتر بود 
کـــه کار بـــه درســـتی مدیریت می شـــد اما 

در ایـــن بین تجربه خوبی هم به دســـت 
آمد کـــه برای بقـــای تیم های مـــان نیاز 
بـــه مدیریت خـــوب و بســـتن تیم های 
خـــوب داریـــم. بـــه نظرم با مشـــکلاتی 
کـــه این فصل برای نفت بـــه وجود آمد، 
به تجربـــه کاملی برای تیـــم داری موفق 

در آینده دســـت پیدا کـــرد. در این بین با 
ســـقوط صنعت نفت، مردم آبادان خیلی 
مظلـــوم واقـــع شـــدند زیـــرا تمـــام علاقه 
و عشـــق ایـــن مـــردم کـــه تفریـــح خاصی 
ندارند، همین تیم اســـت. اکنون هم باید 
همه مســـئولان ازجمله فدراسیون فوتبال 
بـــه گونـــه ای برنامه ریـــزی کنند کـــه لیگ 
با ۱۸ تیـــم برگزار شـــود، زیرا آبـــادان دین 
خـــود را به ایـــران ادا کرده اســـت. از همه 
می خواهم حمایـــت کنند تا نفت در لیگ 
برتر بماند و چه اشـــکالی دارد با این کار به 
جذابیت فوتبال و حضور پرشور هواداران 

در ورزشـــگاه ها کمک کنیم.«

نقل قول

اصفهان
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خبرنگار
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خبر و مصاحبه

علی تبریزی
کارشناس فرهنگی

پیشنهاد  عجیب  تهامی برای ماندن نفت آبادان در لیگ برتر

فصل آینده با ۱۸ تیم برگزار شود

سوژه روز

ناصر قراگزلو
خبر نگار

از عهد و پیمان شجاع و  پورحمیدی با تراکتور تا جلسه تعیین کننده برای وضعیت تراکتور

خرید سهام تراکتور در هاله ابهام

رضا جعفری مهاجم تیم فوتبال ملوان درباره 
5 پاس گل در  9 گل و  عملکردش با زدن 
فصل بیست وسوم می گوید: »از لحاظ فردی 
واقعاً فصل خوبی داشتم. با اینکه با ملوان 
نتیجه خوبی گرفتیم، اما اگر بعضی شرایط 
بهتر رقم می خورد شاید نتایج ما متفاوت 
می شد. برای مثال مصدومیت ها و اتفاقات، 
باعث شد نتوانیم از نتایج دلخواه مان لذت 
ببریم. با توجه به اینکه مشغول گذراندن 
فصل  امیدوارم  هستم،  سربازی  خدمت 

بعد هم بتوانم به تیم ملوان کمک کنم.« او 
با اشاره به عملکرد داوران اینطور می گوید: 
»در کنار مصدومیت و محرومیت، در برخی 
بازی ها با کم لطفی داوران مواجه شدیم. 
البته داوران ما یک توان مشخصی دارند 
راهکار  بگیرند.  تصمیم  لحظه  در  باید  و 
این است که از کمک داور ویدیویی کمک 
ما  تیم  برای  بازی  چند  در  شود.  گرفته 
پنالتی گرفته نشد یا آفساید اشتباه اعلام 
شد. در ظاهر شاید این اشتباهات خیلی 

تأثیرگذار نباشد، اما در آخر فصل سرنوشت 
تیم را تغییر می دهد. برای مثال می گویند 
گل پرسپولیس آفساید بوده است؛ چرا از 
کمک داور ویدیویی استفاده نمی کنیم که 
همه چیز بی حرف و حدیث باشد؟ در واقع 
شاید اگر کمک داور ویدیویی وجود داشت 
سرنوشت قهرمانی تغییر می کرد و در مقیاس 
ی  تیم ها سرنوشت  ید  شا حتی  رگ تر  بز
سقوط کننده هم متفاوت می شد.« جعفری 
از کمبودهای شان می گوید: »می گویند یک 

فردی دوست داشت راننده تاکسی شود و 
هر شب آرزو می کرد تاکسی بخرد. در حالی 
که پیش فرض راننده تاکسی شدن، خرید 
خودرو است. در مورد فوتبالیست ها هم 
شرایط طوری پیش رفته که زمین تمرین 
مناسب )حتی زیرساخت مناسب( و کمک 
داور ویدیویی برای ما آرزو شده است. اینها 
امکانات خیلی خاصی نیست که برای ما 
تبدیل به آرزو شود، ولی شرایط اینطوری 

رقم خورده است.«

آنطور که هواداران سپاهان و حتی 
داشتند،  انتظار  تیم  این  مسئولان 
ژوزه  هدایت  با  زردپوشان  وضعیت 
مورایس در بیست و سومین دوره لیگ 
برتر خوب پیش نرفت. شروع خوب و 
پایان خوب شاگردان مورایس آنها را 
به آنچه که می خواستند نرساند، تا به 
جرأت بتوان این تیم را ناکام قطعی این 

دوره از رقابت ها نامید.
و  یگاه  جا نست  ا نتو حتی  ن  سپاها
امتیازات دوره بیست و دوم را کسب 

کند و از همه لحاظ بازنده شد.
را این روزها در  این شرایط سپاهان 

حالی نظاره گر هستیم که مورایس و 
شاگردانش چشم به رقابت های جام 
حذفی دارند، بازی هایی که انگار بلیت 
مورایس و برخی شاگردانش را شارژ 
خواهد کرد و یا اینکه راه خروج را به 

آنها نشان خواهد داد.
ین  خر آ ر  د نی  یجا با ر ذ آ ی  مهد
مصاحبه اش، منطقی حرف می زند و 
انگار تمایل به حفظ مورایس را دارد، 
اما در میان حرف هایش از حرف نزدن 
مورایس از رفتنش، می گوید، چیزی 
بدشان  سپاهان  مسئولان  انگار  که 
نمی آید مورایس خودش تیم را ترک 
کند. اما همه این مسائل و خانه تکانی 
حذفی  جام  بازی های  به  سپاهان 
اگر  می رسد  نظر  به  است.  وابسته 
سپاهان حداقل در این رقابت ها بتواند 
بیاورد، شاید مجوزی  جام به دست 
برای ادامه کار مورایس باشد، اما اگر 

این میدان هم مورایس و شاگردانش 
را پس بزند، خانه تکانی سپاهان شروع 

خواهد شد.
مقابـــل  سپاهـــــــــــــان  خـــرداد   26
گل گهرســـیرجان قـــرار می گیـــرد، در 
این روز شـــاید همان اتفاق همیشگی 
ســـپاهان و تغییـــرات روی نیمکـــت 
اتفاق بیفتد و شـــاید هم مجوز ماندن 

صادر شـــود. 
سپاهان  پایانی  بازی  هم  خرداد   31
گل  بل  مقا فقیت  مو ت  ر صو ر  د
گهرسیرجان، خواهد بود که احتمالاً 
چشم به این روز دوخته خواهد شد 
بشناسد.  را  سکاندارش  سپاهان  تا 
را  حذفی  جام  اصفهانی  زردپوشان 
اینکه  اما  کردند،  وع  شر خوب  هم 
روزها  این  برسانند،  پایان  به  چطور 
 مهم تر از هر چیزی برای اصفهانی ها 

است.

سپاهان باز هم خانه تکانی می کند؟

حذف مورایس شاید بعد از جام حذفی

 VAR :جعفری
و زمین تمرین 

خوب برای 
ملوانی ها 

آرزو است


